
Protokół Nr XIII/2025 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 27 marca 2025 r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 1200 

Zamknięcie obrad – godz. 1313 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Nieobecny radny Olaf Reszta 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Marek Mikulec, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz inne zaproszone osoby według listy 

obecności, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczyła: Jolanta Augustyniak– Przewodnicząca Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokołowała: Paulina Kołata – podinspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak o godz. 1200 otworzyła XIII Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

o samorządzie gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 ust. 1 Statutu Gminy Wierzchowo.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w dniu 25 marca br. wpłynął 

wniosek Wójta Gminy Wierzchowo o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały  

w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady korzystania ze świetlic wiejskich  

na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 89.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak odczytała treść autopoprawki do projektu uchwały  

w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady korzystania ze świetlic wiejskich  

na terenie Gminy Wierzchowo – druk nr 89.  

 

Następnie odczytała  porządek obrad z uwzględnieniem powyższego wniosku. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 



5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Wierzchowo z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska.  

8. Podjęcie uchwał: 

8.1. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – druk nr 86, 

8.2. uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na 

lata 2025 - 2032 – druk nr 87, 

8.3. uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzchowo 

– druk nr 88, 

8.4. uchwała w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady korzystania ze świetlic 

wiejskich na terenie Gminy Wierzchowo oraz ustalenia opłat z tego tytułu – druk nr 

89 wraz z autopoprawką, 

8.5. uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy funduszu 

sołeckiego na rok 2026 – druk nr 90. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Komunikaty i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z pośród 

Radnych lub Wójt Gminy chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 

przedstawionym porządku obrad. 

 

Radna Lidia Kałandyk wystąpiła z wnioskiem formalnym o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady korzystania  

ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Wierzchowo oraz ustalenia opłat z tego tytułu 

 – druk nr 89.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak poddała wniosek o wycofanie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady korzystania  

ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Wierzchowo oraz ustalenia opłat z tego tytułu  

– druk nr 89 pod głosowanie. Zapytała kto jest „za” przyjęciem wniosku, kto jest „przeciw”, 

kto się wstrzymał”. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 12 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” przyjęła wniosek. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego zasady korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Wierzchowo  

oraz ustalenia opłat z tego tytułu - druk nr 89. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Jolanta Augustyniak, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew Czyleko, Lidia 

Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Radosław Mikołajski, Bogusław Pawłowicz, 

Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)Maciej Bogiń, Katarzyna Kowalczyk 

BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (1)Olaf Reszta 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak stwierdziła, że Rada Gminy w trybie art. 20 ust.1a 

ustawy o samorządzie gminnym wprowadziła zmiany w porządku obrad. Następnie odczytała 

porządek obrad z uwzględnieniem wniosku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Wierzchowo z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska.  

8. Podjęcie uchwał: 

8.1. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – druk nr 86, 

8.2. uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo  

na lata 2025 - 2032 – druk nr 87, 

8.3. uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzchowo 

– druk nr 88, 

8.4. uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy funduszu 

sołeckiego na rok 2026 – druk nr 90. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Komunikaty i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt  2 porządku obrad i przystąpiła 

do realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że Protokół z posiedzenia  

XII Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 27 lutego 2025 roku został wyłożony  

do wglądu w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana 

została w § 39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zapisów w protokole, Przewodnicząca Rady uznał przygotowany protokół  

za sporządzony poprawnie i poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z XII sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XII sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 



Wyniki głosowania jawnego w sprawie: Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy 

Wierzchowo.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jolanta Augustyniak, Maciej Bogiń, Ryszard Borowicz, Barbara Borowiec, Zbigniew 

Czyleko, Lidia Kałandyk, Jolanta Klonek, Dorota Kordek, Katarzyna Kowalczyk, Radosław 

Mikołajski, Bogusław Pawłowicz, Przemysław Ryder, Dorota Sobczak, Roman Szarzyński 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Olaf Reszta 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 3 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 4. 

Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik 

nr 3 do nin. protokołu. 

 

Radni nie zgłosili zapytań do wyżej przedstawionego sprawozdania. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt  

4 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w dniu 20 marca 2025 roku 

odbyło się posiedzenie wspólne Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Ryszard Borowicz – Przewodniczący komisji wiodącej tematycznie tj. Komisji Budżetu  

i Finansów przedstawił informację z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów, 

Komisji Kultury, Komisji Rolnictwa i Komisji Rewizyjnej – protokół Komisji Nr 3/2025  

z dnia 20 marca 2025 roku, stanowi załącznik nr  4 do nin. protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zamknęła punkt 5 porządku obrad i przystąpiła  

do realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

radni złożyli 1 interpelacje: 

 

Interpelacja Radnej Katarzyny Kowalczyk: 

„Na wniosek mieszkańców miejscowości Bonin zwracam się z prośbą o stworzenie 

możliwości bezpiecznego przemieszczania się z miejscowości Bonin do miejscowości  



Osiek Drawski. Od skrzyżowania drogi Bonin z drogą powiatową numer 1985Z znajduje się 

bardzo niebezpieczny odcinek drogi pozbawiony pobocza. Odcinek ten ciągnie się  

od skrzyżowania do tablicy Osiek Drawski. Piesi, którzy chcą dotrzeć na przystanek,  

do kościoła, lub sklepu zmuszeni są pokonać ten odcinek idąc po jezdni, czym stwarzają 

zagrożenie dla siebie oraz kierujących pojazdami. Sytuacje pogarsza fakt, że miejsce to 

znajduje się na łuku tuż za wzniesieniem, gdzie jest ograniczona widoczność.  

Należy zaznaczyć ze droga powiatowa nr 1985Z jest ważnym ciągiem komunikacyjnym 

pomiędzy Złocieńcem a Wierzchowem o wysokim natężeniu ruchu. Niestety piesi nie mają 

możliwości ominąć tego odcinka w żaden inny sposób. Mieszkańcy mając świadomość 

niebezpieczeństwa i w trosce o swoje życie zwrócili się do mnie o pomoc. 

Wnioskuję zatem w ich imieniu o wykonanie bezpiecznego utwardzonego pobocza 

(chodnika) od skrzyżowania drogi nr 1992Z z drogą nr 1985Z do tablicy Osiek Drawski oraz 

ustanowienie przejścia dla pieszych, aby osoby przemieszczające się pieszo mogły 

bezpiecznie przejść na drugą stronę gdzie znajduje się chodnik.” 

 

Na sesji radni nie złożyli interpelacji. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

W trybunie obywatelskiej głos zabrał Ryszard Borowicz. Po zebraniu Rady Sołeckiej 

miejscowości Sośnica został zobligowany do przedstawienia funkcjonowania wypożyczania 

naczyń w sołectwie Sośnica. Naczynia zostały zakupione z funduszu sołeckiego.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zaproponowała, żeby temat świetlic, 

wypożyczania naczyń został przełożony na kolejne spotkanie, którego tematem będzie 

ustalenie regulaminu określającego zasady korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy 

Wierzchowo oraz ustalenia opłat z tego tytułu. 

 

Radny Ryszard Borowicz zgodził się z prośbą Przewodniczącej Rady. 

 

Następnie głos zabrał sołtys miejscowości Świerczyna Jakub Nowak. Powiedział, że chciałby 

porozmawiać o wypożyczaniu naczyń. 

 

Przewodnicząca Rady odniosła się do tematu wypożyczania naczyń i przytoczyła słowa 

uchwały Nr XLIX/275/2018 Rady Gminy Wierzchowo  w sprawie uchwalenia statutu Gminy 

Wierzchowo. Przewodnicząca Rady odczytała rozdział 3 § 9 pkt 1 jednostki pomocnicze 

gminy prowadzą gospodarkę finansową w ramach budżetu gminy oraz pkt 4 wszelkie 

wypływy uzyskane przez jednostki pomocnicze, w szczególności z prowadzonej działalności, 

dzierżawy lub najmu winny być wpłacane na rachunek urzędu. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że zostanie zorganizowane spotkanie. Termin spotkania 

będzie dostosowany do osób pracujących. 

 

Sołtys Świerczyny Jakub Nowak powiedział, że zgadza się z tym, że pieniądze powinny trafić 

na rachunek gminy. Sołtys zapytał co trzeba zrobić z  rzeczami, które zostały podarowane 

przez mieszkańców? Sołtys powiedział, że za pieniądze zarobione na dożynkach, za nagrody 

zostały kupione patelnia, garnki, szampanówki. Sołtys zapyta się, dlaczego ktoś ma korzystać 

z tych rzeczy? 

Sołtys zapytał się również jaka kwota z wynajmu sali będzie przeznaczona dla sołectwa? 



Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak powiedziała, że w związku z tak duża ilością 

niejasności zostanie zorganizowane spotkanie konsultacyjne, na którym wypracujemy 

wspólne stanowisko.   

Przewodnicząca Rady powiedziała, że 3 kwietnia o godz. 1530 w sali konferencyjnej Urzędu 

Gminy odbędzie się spotkanie w sprawie świetlic. Przewodnicząca Rady zaprosiła  

do uczestnictwa w spotkaniu radnych, sołtysów, rady sołeckie, opiekunów sal oraz wszystkie 

zainteresowane osoby.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła 

pkt 7 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 8. 

 

Ad. 8 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poddała kolejno pod głosowanie następujące 

projekty uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – druk 

nr 86. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XIII/86/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2025 – 

która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

  

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wierzchowo na rok 2025 – druk nr 86,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Borowicz Ryszard, Borowiec Barbara, Czyleko 

Zbigniew, Kałandyk Lidia, Klonek Jolanta, Kordek Dorota, Kowalczyk Katarzyna, 

Mikołajski Radosław, Pawłowicz Bogusław, Ryder Przemysław, Sobczak Dorota, Szarzyński 

Roman 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (1)Reszta Olaf 

 

2) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2025 – 2032 – druk nr 87. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XIII/87/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2025 – 2032 – która stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2025 – 2032 – druk nr 87,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne 

ZA (14) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Borowicz Ryszard, Borowiec Barbara, Czyleko 

Zbigniew, Kałandyk Lidia, Klonek Jolanta, Kordek Dorota, Kowalczyk Katarzyna, 

Mikołajski Radosław, Pawłowicz Bogusław, Ryder Przemysław, Sobczak Dorota, Szarzyński 

Roman 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (1)Reszta Olaf 

 

3) projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzchowo – 

druk nr 88. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  

Nr XIII/88/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Wierzchowo  – druk nr 88,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Borowicz Ryszard, Borowiec Barbara, Czyleko 

Zbigniew, Kałandyk Lidia, Klonek Jolanta, Kordek Dorota, Kowalczyk Katarzyna, 

Mikołajski Radosław, Pawłowicz Bogusław, Ryder Przemysław, Sobczak Dorota, Szarzyński 

Roman 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),  

NIEOBECNI (1)Reszta Olaf 

 

 

4) Radny Przemysław Ryder zaapelował o utworzenie w roku 2026 funduszu sołeckiego, 

żeby nowi sołtysi mieli szanse zrealizować swoje pomysły. 

Radny Ryszard Borowicz powiedział na czym polega fundusz sołecki. 

Wójt Gminy Marek Mikulec poinformował, że budżet do dyspozycji sołtysów zwiększył 

się w roku 2025 o 100%. 

Radny Przemysław Ryder powiedział, że środki z funduszu sołeckiego byłyby 10 razy 

większe. Radny Przemysław Ryder zaproponował, żeby dać szansę i sprawdzić działanie  

funduszu sołeckiego w naszej gminie. 

Wójt powiedział, że fundusz sołecki to kwota prawie 500 000,00 zł. Przy kwocie 

23 000.00 zł  były sołectwa, które nie wykorzystały swoich środków.  

 

projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

funduszu sołeckiego na rok 2026 – druk nr 90. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 6 głosami 

„za”, przy 4 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę  



Nr XIII/89/2025 w sprawie niewyrażeni zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

funduszu sołeckiego na rok 2026 – która stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy funduszu sołeckiego na rok 2026 – druk nr 90,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6,PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4,BRAK GŁOSU: 0,NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Augustyniak Jolanta, Bogiń Maciej, Czyleko Zbigniew, Kałandyk Lidia, Pawłowicz 

Bogusław, Sobczak Dorota 

PRZECIW (4) 

Borowicz Ryszard, Kowalczyk Katarzyna, Ryder Przemysław, Szarzyński Roman 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Borowiec Barbara, Klonek Jolanta, Kordek Dorota, Mikołajski Radosław 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Reszta Olaf 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 9. 

 

Ad. 9 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

wpłynęło 7 odpowiedzi  na interpelacje.  

1. Odpowiedź Kierownika Biblioteki Publicznej w Wierzchowie na interpelację radnych 

Przemysława Rydera i Romana Szarzyńskiego w sprawie przeprowadzenia gruntownego 

remontu kuchni i sanitariatów na sali wiejskiej w Świerczynie. 

2. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim  na interpelację radnych 

Przemysława Rydera i Romana Szarzyńskiego w sprawie naprawy pobocza drogi 

powiatowej nr 2007Z w miejscowości Świerczyna oraz budowy chodnika. 

3. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelację radnego 

Romana Szarzyńskiego w sprawie naprawy pobocza drogi powiatowej nr 2008Z  

w miejscowości Świerczyna. 

4. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelację radnej 

Doroty Kordek w sprawie ustawienia lustra drogowego w miejscowości Będlino. 

5. Odpowiedź Rejonu Dróg Wojewódzkich w Drawsku Pomorskim na interpelację radnego 

Ryszarda Borowicza w sprawie ustawienia barierek chodnikowych na zakrętach  

w Sośnicy. 

6. Odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim na interpelację radnej 

Katarzyny Kowalczyk w sprawie budowy chodnika od skrzyżowania drogi nr 1992Z z 

drogą nr 1985Z do tablicy Osiek Drawski. 

7. Odpowiedź Starostwa Powiatowego w Drawsku Pomorskim na interpelację radnego 

Ryszarda Borowicza w sprawie możliwości budowy skrzyżowania między drogą 

wojewódzką nr 177 a działką nr 274. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9 porządku obrad i przystąpiła do realizacji punktu 10. 

 

 



 

Ad. 10 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak przypomniała o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych  do dnia 30 kwietnia 2025 roku. 

Przewodnicząca Rady Jolanta Augustyniak zaprosiła na spotkanie, które odbędzie się  

3 kwietnia o godz. 1530 w sali konferencyjnej w sprawie omówienia regulaminu określającego 

zasady korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Wierzchowo oraz ustalenia opłaty 

z tego tytułu. 

Radny Ryszard Borowicz poprosił, żeby środki, które są do dyspozycji sołectw, można było 

wykorzystać w 40 % na wydatki konsumpcyjne. 

Radny Ryszard Borowicz poprosił również, żeby na cmentarzu w Wierzchowie zamontować 

kilka ławeczek, ławeczki można przenieść z boiska. 

 

Wójt uzupełnił odpowiedź na interpelację dotyczącej sali w Świerczynie. Wójt powiedział,  

że zostaną zakończone prace z dachem na świetlicy i kłopot zalewania ściany powinien zostać 

zakończony. 

 

Radny Przemysław Ryder zgłosił problem z pogrzebami w Świerczynie. Zakłady pogrzebowe 

wymuszają, żeby przed ceremonią trumna została umieszczona w kościele.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta Augustyniak zamknęła 

pkt 10 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 11. 

 

Ad. 11 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy Jolanta 

Augustyniak o godz. 1313 zamknęła obrady XIII sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady 

 

 

   Jolanta Augustyniak 

 

Podpis protokolanta: 

……………… 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 


